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Protokół Nr VI/11 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 28 marca 2011 roku  
o godzinie 16.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
Obrady rozpoczęto w dniu 28 marca 2011 roku o godzinie 16.00. 
Obrady zakończono w dniu 28 marca 2011 roku o godzinie 18.10.  
W VI sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak; 
• Kierownik Delegatury Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Lesznie 

– mgr inż. Jacek Matuszewski; 
• Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie – podinsp. mgr Tomasz 

Toporek;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski;   
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 28 marca 2011 
roku o godzinie 16.00 otworzył VI sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad VI sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad VI sesji. Do przedłożonego porządku 
obrad uwag nie wniesiono.  
 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Podziękowanie dla Sołtysów Gminy Czempiń w kadencji 2007-2011.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
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6. Informacja o stanie środowiska i działalności kontrolnej Wielkopolskiego 
Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w gminie Czempiń w 2009 i 2010 
roku.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji Wojewódzkiego Inspektora  
Ochrony Środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa wielkopolskiego 
w 2009 roku. 

8. Roczne sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie, 
informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 
Kościańskiego w 2010 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Sprawozdania z działalności 
Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie wraz z informacją o stanie porządku             
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu kościańskiego w 2010 roku. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
Czempiń na 2011 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Budowa 
kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012”/. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Budowa 
sieci kanalizacji sanitarnej i tłocznej w miejscowościach Jasień  i Piotrkowice, gmina 
Czempiń”/.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej i tłocznej w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”/.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej              
i tłocznej w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”./  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej               
i tłocznej w miejscowościach Jasień i Piotrkowice, gmina Czempiń”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej,  
tłocznej łączącej  Czempiń i Borowo”./  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu 
Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                       
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej                        
w Czempiniu.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej 
ze środków budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na 
budowie przydomowych oczyszczalni ścieków.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej 
ze środków budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na 
usuwaniu odpadów powstałych przy likwidacji azbestu z obiektów budowlanych 
zlokalizowanych na terenie gminy Czempiń.  

21.  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki                            
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

22.    Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/192/09 w sprawie 
poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze 
inkasa.  

23.    Podjęcie uchwały w sprawie diet dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów 
osiedli.  
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24. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego w miejscowości 
Czempiń. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Komisji Rewizyjnej skargi na 
Burmistrza Gminy Czempiń.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
na rok 2012 środków stanowiących fundusz sołecki. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie „Planu odnowy miejscowości Borowo”.  
28. Podjęcie uchwały w sprawie „Planu odnowy miejscowości Piechanin”.  
29. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie 

międzysesyjnym.  
30. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   

w okresie międzysesyjnym.  
31. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
32. Wolne głosy i wnioski.  
33. Zakończenie obrad VI sesji.  
 

Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
ich treści.  
 
Radny Maciej Głochowiak nadzorujący sporządzenie protokołu z V sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu stwierdził, że zapoznał się z protokołem z V sesji Rady Miejskiej                          
w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z V sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 14 lutego 2011 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń i Rada Miejska w Czempiniu złożyli podziękowanie za 
współpracę osobom, które pełniły w ostatniej kadencji funkcję Sołtysa w sołectwach na 
terenie gminy Czempiń – okolicznościowe grawertony odebrali: 

• Pani Bernadeta Pawlikowska; 
• Pan Włodzimierz Habernik; 
• Pan Grzegorz Łączny;  
• Pan Jarosław Nosek; 
• Pan Zbigniew Sikora;  
• Pan Roman Taciak. 

 
Do punktu 5 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1. radny Stanisław Turno w sprawach:  
1) naprawy chodnika przy Posterunku Policji w Czempiniu;  
2) dokończenia obcinania drzew przy ulicy Kolejowej w Czempiniu;  
3) załatania dziur w drodze powiatowej – naprzeciwko Posterunku Policji i przy 

wjeździe na dworzec kolejowy;  
4) wyrównania ulicy Wspólnej w Czempiniu;  
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5) rozpatrzenia możliwości podłączenia dwóch budynków przy ulicy Kolejowej o nr 
6 i 8 do sieci kanalizacji sanitarnej; 

6) załatania dziur w asfalcie przed Szkołą Podstawową w Czempiniu;   
2. radna Elżbieta Grygier w sprawach:  

1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, na jakim etapie jest realizacja dokumentacji 
dotyczącej przebudowy ulic w Czempiniu oraz czy planuje się zagospodarowanie 
działki na połączeniu ul. Łąkowej i ul. Gruszkowej;  

2) zamieszczania na stronie internetowej gminy Czempiń aktualnych wyników badań 
stanu wody dostarczanej dla mieszkańców gminy Czempiń; 

3) naprawienia włazu na studzience rewizyjnej na ulicy Ratuszowej;    
3. radny Władysław Matysiak w sprawie dokończenia udrożnienia kanalizacji 

deszczowej w Srocku Wielkim, która rozpoczęła się w miesiącu styczniu 2011 roku;      
4. radny Wojciech Adamski w sprawach:  

1) zwiększenia częstotliwości wywożenia plastików z pojemników na odpady 
postawionych na osiedlach w Czempiniu lub dostawienie kolejnego pojemnika na 
Osiedlu Przylesie, ponieważ zapełniają się one bardzo szybko; 

2) udzielenia odpowiedzi na pytanie mieszkańców, czy przewiduje się zwiększenie 
ilości miejsc dla dzieci w przedszkolu na 8 godzin;  

3) przyspieszenia realizacji interpelacji radnych – interpelacja zgłoszona podczas 
poprzedniej sesji w sprawie zapadniętej studzienki, do której spływa piasek do 
dnia dzisiejszego nie została załatwiona; podobnie sprawa wygląda w przypadku 
niezabezpieczonej studzienki na Osiedlu Przylesie.  

5. radny Eugeniusz Cichocki w sprawach:  
1) ponownego ułożenia chodnika na odcinku ul. Stęszewskiej do ulicy Towarowej nr 

9 – odcinek ten powinien być również zabezpieczony barierkami;  
2) udzielenia odpowiedzi na pytanie, do kogo należy usunięcie śmieci zalegających 

na odcinku ulicy Stęszewskiej do ulicy Tarnowskiej;  
3) wykonania remontu wyjazdu z ulicy Wiatrakowej na ulicę Stęszewską- w miejscu 

tym znajduje się zawór zamykający dopływ wody – miejsce to powinno zostać 
zabezpieczone ochronnymi barierkami.    

 
Do punktu 6 porządku obrad:  
 
Do Informacji o stanie środowiska i działalności kontrolnej Wielkopolskiego Wojewódzkiego 
Inspektora Ochrony Środowiska w gminie Czempiń w 2009 i 2010 roku przedstawionej przez 
Kierownika Delegatury Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Lesznie – mgr 
inż. Jacka Matuszewskiego:  
 
Radny Jarosław Konieczny wskazał, że w przedstawionej informacji jest mowa o dwóch 
kontrolach przeprowadzonych na terenie gminy Czempiń – w związku z tym rodzi się 
pytanie, jakie kroki podjęła Inspekcja Ochrony Środowiska, żeby kontrolowani zrealizowali 
zalecenia.   
 
Kierownik Delegatury Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Lesznie – mgr 
inż. Jacek Matuszewski wyjaśnił, że w wyniku ujawnionych nieprawidłowości zostały 
wydane zarządzenia pokontrolne, które będą podlegały sprawdzeniu przy następnej kontroli 
podmiotu. Jacek Matuszewski wskazał, że podmiot jest zobowiązany poinformować 
Wojewódzkiego Inspektora o zakresie zrealizowanych zarządzeń i z reguły to czyni; zaś 
prawdziwość złożonych oświadczeń jest sprawdzana podczas rekontroli tegoż podmiotu.   
 



5 
 

Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że projekt jednolitego regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gmin będących członkami Związku 
Międzygminnego „Centrum Zagospodarowania odpadów SELEKT” znajduje się obecnie do 
zaopiniowania w SANEPID- ie i po jego zaakceptowaniu zostanie poddany pod obrady rad 
poszczególnych gmin. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że zbiórka selektywna 
będzie prowadzona w zakładzie w Piotrowie Pierwszym, który w niedalekiej przyszłości 
zostanie uruchomiony.   
 
Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/35/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                    
w sprawie rozpatrzenia informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska o stanie środowiska na obszarze województwa wielkopolskiego                  
w 2009 roku przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego 
Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.   
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do Rocznego sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie, 
informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Kościańskiego 
w 2010 roku przedstawionej przez Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie – 
podinsp. mgr Tomasza Toporka:   
 
Radny Stanisław Turno poprosił o wyjaśnienie, jakie działania są podejmowane w stosunku 
do pijanych kierowców, którym zostały odebrane uprawnienia do prowadzenia pojazdów                
– w roku 2010 na terenie powiatu była to liczba 322 osób, ponieważ zdarza się, że osoby 
takie, pomimo zakazu, prowadzą pojazdy. Radny Stanisław Turno poprosił o wyjaśnienie, 
czyim zadaniem jest kontrola tych osób – Policji czy społeczeństwa.   
Radny Stanisław Turno poprosił o wyjaśnienie, czy „tak naprawdę nie ma problemu 
narkotyków w Czempiniu”.  
 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Kościanie – podinsp. mgr Tomasz Toporek 
wskazał, że: „jeśli ktoś mówi, że nie ma narkotyków, to jest w wielkim błędzie, narkotyki są 
wszędzie”. Tomasz Toporek poinformował, że Policja od początku 2011 prowadzi już kilka 
spraw dotyczących narkotyków, które mają zasięg sięgający nawet do Poznania. Tomasz 
Toporek wskazał, że dochodzą do policji sygnały związane z tym problemem i są 
sprawdzane. Tomasz Toporek wskazał, że jeśli mieszkańcy gminy Czempiń posiadają 
informacje na temat tego problemu, powinni niezwłocznie zgłosić sprawę Policji. Tomasz 
Toporek wskazał, że problem narkotyków istnieje od bardzo dawna i wiele społeczeństw nie 
potrafiło sobie z nim poradzić; nie ma mowy o wykluczeniu tego problemu całkowicie.  
W odpowiedzi na pytanie dotyczące osób, którym odebrano prawo jazdy, Tomasz Toporek 
wskazał, że Komenda Powiatowa Policji w Kościanie liczy 125 etatów, przy trzyzmianowym 
systemie pracy na każdej zmianie jest po około 40 osób, z czego wynika, że upilnowanie tylu 
osób, którym odebrano prawo jazdy nie jest możliwe przez 40 policjantów. Tomasz Toporek 
zagwarantował, że jeśli policjanci znają osobiście osoby, którym odebrano prawo jazdy                  
i trafią na nich podczas służby, na pewno podejmą interwencje. Tomasz Toporek wskazał, że 
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nie powinniśmy traktować informowania o tym Policji jako donosicielstwo, ale dbałość               
o nasze wspólne bezpieczeństwo. 
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/36/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                    
w sprawie przyjęcia Rocznego Sprawozdania z działalności Komendanta 
Powiatowego Policji w Kościanie wraz z informacją o stanie porządku                       
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu kościańskiego w 2010 roku 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 
w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.   
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 
2011 rok przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną:  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Jarosława Koniecznego, jaki będzie czas przygotowania 
zleconej informacji o stanie oświaty na terenie gminy Czempiń i kwota, która zostanie na to 
wydatkowana, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że będzie to okres około 1,5 
miesiąca za kwotę 14 760 zł.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/37/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r. 
zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 11 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Budowa 
kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012”/ 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, 
uwag nie wniesiono.  
 
Skarbnik Gminy Halina Łączna wyjaśniła, że kredyt był przewidywany w kwocie 1 466 000 
zł, został on podzielony na dwie części – 653 000 zł – na które w dniu dzisiejszym 
podejmowana jest uchwała, zaś pozostaje 833 000 zł, ponieważ Gmina otrzyma te środki            
w kwocie 333 000 zł z Urzędu Marszałkowskiego (umowa jest już podpisana) i 500 000 zł            
z Ministerstwa Sportu.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/38/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. /„Budowa kompleksu boisk 



7 
 

sportowych w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012”/ przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej i tłocznej w miejscowościach Jasień  i Piotrkowice, gmina Czempiń”/ 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/39/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Budowa sieci kanalizacji 
sanitarnej i tłocznej w miejscowościach Jasień i Piotrkowice, gmina Czempiń”/ 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę 
Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 13 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej i tłocznej w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”/ 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/40/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego /„Budowa sieci kanalizacji 
sanitarnej i tłocznej w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”/ przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 14 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i tłocznej                         
w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”/ przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/41/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i tłocznej                        
w miejscowości Głuchowo, gmina Czempiń”/ przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 15 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i tłocznej                            
w miejscowościach Jasień i Piotrkowice, gmina Czempiń”./ przedstawionego wraz                          
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/42/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej i tłocznej                          
w miejscowościach Jasień i Piotrkowice, gmina Czempiń”./ przedstawioną wraz                              
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 16 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej,  tłocznej łączącej 
Czempiń i Borowo”./ przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy 
Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/43/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej /„Budowa sieci kanalizacji sanitarnej, tłocznej łączącej 
Czempiń i Borowo”./ przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnika 
Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 17 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/44/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawioną wraz                                 
z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 18 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                      
i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Inwestycji                              
i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka, uwag nie wniesiono.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/45/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Czempiniu 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Inwestycji                              
i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 19 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej ze 
środków budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na budowie 
przydomowych oczyszczalni ścieków przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka, uwag nie 
wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/46/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej ze środków 
budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na budowie 
przydomowych oczyszczalni ścieków przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 20 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej ze 
środków budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na usuwaniu 
odpadów powstałych przy likwidacji azbestu z obiektów budowlanych zlokalizowanych na 
terenie gminy Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu 
Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana Marciniaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/47/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy finansowej ze środków 
budżetu Gminy Czempiń na realizację przedsięwzięć polegających na usuwaniu 
odpadów powstałych przy likwidacji azbestu z obiektów budowlanych 
zlokalizowanych na terenie gminy Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Kierownika Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Jana 
Marciniaka.  
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 21 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawionego wraz               
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/48/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
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w sprawie przeznaczenia umorzonej części pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu przedstawioną wraz                  
z uzasadnieniem przez Skarbnika Gminy Czempiń – Halinę Łączną.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 22 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/192/09 w sprawie poboru 
podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew – Pilarską:  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że od trzech lat prowadzona jest analiza 
ściągalności podatków przez sołtysów i stwierdzono, że średnio jest ona na poziomie 27%;           
w związku z faktem, że mieszkańcy dokonują szeregu innych opłat w punktach opłat lub              
w bankach, taka treść uchwały została przedstawiona. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, że po wyborach w Sołectwach jest ośmiu nowych sołtysów, którzy przez najbliższe 
pól roku nie mogliby pobierać podatków w drodze inkasa, z uwagi na fakt, iż uchwała                    
o inkasie podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego, co 
jest czasochłonne. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że w innych gminach 
zrezygnowano również z pobierania podatków w drodze inkasa; zatem na podstawie 
powyższych przesłanek uznaje się za zasadne przedłożenie Radzie Miejskiej w Czempiniu 
projektu tej uchwały.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/49/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/192/09 w sprawie poboru podatku 
rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 23 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/192/09 w sprawie diet dla 
sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli przedstawionego wraz z uzasadnieniem 
przez Burmistrz Dorotę Lew – Pilarską:  
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że ostatnia uchwała w sprawie diet dla sołtysów 
i przewodniczących zarządów osiedli obowiązywała od 2008 roku; w obecnie przedłożonej 
proponuje się utrzymanie wysokości diet na tym samym poziomie, przy jednoczesnej 
propozycji zlikwidowania zapisu o odjęciu za nieobecność na sesji o kwotę 50 zł                           
i wprowadzeniu zapisu o zwiększeniu diety o 30 zł za każdą obecność na sesji, zatem jeśli 
średnio sesje będą odbywały się raz w miesiącu, to sołtys uczestniczący w każdej będzie miał 
dietę o 90 zł większą kwartalnie. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że pierwotny 
projekt zakładał wzrost diety o 15 zł, jednakże w toku dyskusji na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rady Miejskiej został wypracowany ten przedstawiony powyżej.     
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                    
nr VI/50/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r. w sprawie diet 
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dla sołtysów oraz przewodniczących zarządów osiedli przedstawioną wraz                        
z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 24 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego w miejscowości Czempiń 
przedstawionego wraz  z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami 
Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/51/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego w miejscowości Czempiń 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki 
Gruntami Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 25 porządku obrad:  
 
Skargę złożoną przez Marka Leśnego i Teresę Leśną na Burmistrza Gminy Czempiń w dniu 
23 lutego 2011 roku do Rady Miejskiej w Czempiniu odczytał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej w Czempiniu Maciej Głochowiak.  
Skarga stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
 
Do projektu uchwały w sprawie przekazania do Komisji Rewizyjnej skargi na Burmistrza 
Gminy Czempiń przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/52/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie przekazania do Komisji Rewizyjnej skargi na Burmistrza Gminy 
Czempiń przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza.  
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 26 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 
2012 środków stanowiących fundusz sołecki przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/53/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 2012 
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawioną wraz z uzasadnieniem 
przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 27 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie „Planu odnowy miejscowości Borowo” przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/54/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie „Planu odnowy miejscowości Borowo” przedstawioną wraz                           
z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 28 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie „Planu odnowy miejscowości Piechanin” przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr VI/55/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 28 marca 2011r.                      
w sprawie „Planu odnowy miejscowości Piechanin” przedstawioną wraz                           
z uzasadnieniem przez Burmistrz Dorotę Lew - Pilarską.                      
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 29 porządku obrad:  
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 26 do niniejszego protokołu, zapytań nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 30 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym: 

1. pełnił dyżur w Urzędzie Gminy w Czempiniu w każdą środę tygodnia;  
2. zorganizował wspólne posiedzenie Komisji Rady w dniu 24 marca 2011 roku; 
3. reprezentował Radę Miejską w Czempiniu podczas uroczystości, na które był 

zapraszany; 
4. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

1) Pismo Dariusza Wiśniewskiego z dnia 25 lutego 2011r.  - stanowi załącznik 
nr 27 do niniejszego protokołu;  

2) Pismo Dariusza Wiśniewskiego z dnia 14 marca 2011r.  - stanowi załącznik 
nr 27 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 31 porządku obrad:  
 
Odpowiedzi na interpelacje radnych Rady Miejskiej w Czempiniu udzieliła Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska:  
1. radnego Stanisława Turno w sprawach:  

1) naprawy chodnika przy Posterunku Policji w Czempiniu – zostanie przekazana do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie – właściciela drogi;  
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2) dokończenia obcinania drzew przy ulicy Kolejowej w Czempiniu – zostanie 
przekazana do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu;  

3) załatania dziur w drodze powiatowej – naprzeciwko Posterunku Policji i przy 
wjeździe na dworzec kolejowy - zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Kościanie – właściciela drogi; 

7) wyrównania ulicy Wspólnej w Czempiniu – wyrównanie dróg będzie miało 
miejsce do 15 kwietnia 2011 roku;  

8) rozpatrzenia możliwości podłączenia dwóch budynków przy ulicy Kolejowej o nr 
6 i 8 do sieci kanalizacji sanitarnej – Burmistrz poinformowała, że kolej otrzymała 
pismo przynaglające do podłączenia do kanalizacji budynków, o których mowa; 
wobec niewykonania tych czynności pismo w tej sprawie zostanie ponowione;  

2. radnej Elżbiety Grygier  w sprawach:  
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, na jakim etapie jest realizacja dokumentacji 

dotyczącej przebudowy ulic w Czempiniu oraz czy planuje się zagospodarowanie 
działki na połączeniu ul. Łąkowej i ul. Gruszkowej – Burmistrz poinformowała, że 
firma z Gdańska, która zajmuje się projektami ma dość duże opóźnienie,                      
w związku z którym zostaną naliczone karne odsetki; zaś o planach 
zagospodarowania wspomnianego terenu, zostanie udzielona odpowiedź na 
piśmie;    

2) zamieszczania na stronie internetowej gminy Czempiń aktualnych wyników badań 
stanu wody dostarczanej dla mieszkańców gminy Czempiń – wyniki stanu wody 
zostaną umieszczone na stronie internetowej gminy;  

3) naprawienia włazu na studzience rewizyjnej na ulicy Ratuszowej – zostanie 
skierowana do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu;    

3. radnego Władysława Matysiaka w sprawie dokończenia udrożnienia kanalizacji 
deszczowej – prace na pewno będą kontynuowane, o terminie informacja będzie na 
piśmie;  

4. radnego Wojciecha Adamskiego w sprawach:  
1) zwiększenia częstotliwości wywożenia plastików z pojemników na odpady 

postawionych na osiedlach w Czempiniu lub dostawienie kolejnego pojemnika na 
Osiedlu Przylesie, ponieważ zapełniają się one bardzo szybko – Burmistrz 
poinformowała, że część pojemników została zabrana do naprawy; ponadto 
wskazała, że mieszkańcy prowadzą selektywną zbiórkę odpadów do worków, 
natomiast postawienie dodatkowych pojemników generuje dodatkowe koszty dla 
gminy; tym bardziej, że sytuacja ulegnie zmianie po wejściu w życie jednolitego 
regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminach będących członkami 
Związku Międzygminnego SELEKT i otwarciu zakładu w Piotrowie Pierwszym.  

2) udzielenia odpowiedzi na pytanie mieszkańców, czy przewiduje się zwiększenie 
ilości miejsc dla dzieci w przedszkolu na 8 godzin – Dyrektor Przedszkola                
w Czempiniu Renata Skrobała wskazała, że rekrutacja do przedszkola na 
następny rok szkolny nie została jeszcze zakończona; jednakże na prawdziwy 
obraz sytuacji trzeba poczekać do roku przyszłego, w którym rodzice dzieci 6 – 
letnich nie będą mieli wyboru, czy posyłać dziecko do I klasy, czy do przedszkola; 
w tym roku miejsca te są przyblokowane dla około 50 dzieci, ponieważ rodzice, 
którzy mają wybór pomiędzy opieką przez 8 – 10 godzin a posłaniem dziecka do 
szkoły, wybierają przedszkole, wskutek czego miejsca są przyblokowane. Renata 
Skrobała wskazała, że przyszły rok pokaże ewidentnie, jakie jest zapotrzebowanie 
na nauczanie przedszkolne w naszej gminie, ponieważ przepisy wejdą w życie od 
1 września 2012 roku.  
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Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że osoba prywatna składa wniosek             
o uzyskanie środków unijnych na otwarcie punktu przedszkolnego dla 24 dzieci na 
osiem godzin w Czempiniu; jeśli nie uda się pozyskać jej środków, to punkt 
przedszkolny otworzy z własnych środków.   

4) przyspieszenia realizacji interpelacji radnych – interpelacja zgłoszona podczas 
poprzedniej sesji w sprawie zapadniętej studzienki, do której spływa piasek do 
dnia dzisiejszego nie została załatwiona; podobnie sprawa wygląda w przypadku 
niezabezpieczonej studzienki na Osiedlu Przylesie -  Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że zwróci się do Dyrektora ZGK o odwrotną realizację 
zgłaszanych spraw; tym bardziej, że Dyrektor był obecny podczas ostatniej sesji           
i o interpelacji wiedział.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zauważył, że 
pojemników do segregacji śmieci faktycznie jest na terenie gminy Czempiń mało i zdarzają 
się przypadki, że ludzie z wiosek przywożą śmieci do pojemników stojących na terenie miasta 
Czempinia. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że rolą sołtysów powinno być również 
edukowanie społeczeństwa o konieczności segregacji odpadów w gospodarstwie domowym 
do dostarczanych w tym celu worków. 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że z dniem 1 lipca 2011 roku – po otwarciu 
zakładu recyclingu w Piotrowie Pierwszym pojemniki na segregację odpadów znikną, 
ponieważ zostanie wypowiedziana umowa z Zakładem Usług Komunalnych w Śremie, 
ponieważ zgodnie z umową podpisaną z TEW nie mogą śmieci z terenu gminy Czempiń 
trafiać poza zakład w Piotrowie Pierwszym. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że 
firmy zajmujące się odbiorem odpadów informują mieszkańców, w które dni i jakie odpady 
odbierają, zatem jest możliwość bezpłatnego oddania posegregowanych odpadów.       
 
Do punktu 32 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 Konrad Herter ponowił wniosek o postawienie 
zwierciadła przy wyjeździe z Osiedla Przylesie na drogę Czempiń – Borowo na skrzyżowaniu 
z drogą prowadzącą do Nowego Borówka.  
 
W odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 5 Konrada Hertera, jaka 
będzie częstotliwość odbierania od mieszkańców posegregowanych odpadów od dnia 1 lipca 
2011 roku – wątpliwe jest, aby mieszkańcy chcieli zbyt długo przechowywać posegregowane 
odpady, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wyjaśniła, że regulamin utrzymania czystości               
i porządku, który opiniowany jest teraz przez SANEPID – zawiera szczegółowe regulacje dla 
każdego mieszkańca Związku Międzygminnego, w jaki sposób będzie segregował odpady. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że po wydaniu opinii, Zgromadzenie 
Związku podejmie stosowną uchwałę w tym zakresie, która trafi pod obrady wszystkich rad 
gmin – uczestników Związku, po uchwaleniu otrzymają go wszyscy mieszkańcy. Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska wskazała, że Związek wydał broszurę informacyjną, która została 
przekazana do wszystkich radnych i sołtysów z terenu działania Związku. Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska podkreśliła, że najważniejsze jest, aby jak najwięcej śmieci mieszkańcy 
segregowali w domach i aby wszystkie one trafiały do zakładu w Piotrowie Pierwszym, 
ponieważ będzie to miało wpływ na cenę odpadów. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 



15 
 

poinformowała, że odbiór odpadów segregowanych od mieszkańców będzie miał miejsce, 
zgodnie z nowym regulaminem, nie rzadziej niż raz na 28 dni.      
 
W odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 5 Konrada Hertera, czy              
w związku ze zmianą tych regulacji – wzrośnie cena odbioru odpadów od mieszkańców, 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że na pewno cena odpadów wzrośnie, 
ponieważ wzrastają opłaty marszałkowskie, trzeba też pamiętać, że koszty powstania zakładu 
w Piotrowie Pierwszym to rząd ponad 30 mln zł; w tej chwili cena odbioru odpadów jest 
negocjowana ze spółką.    
 
Sołtys wsi Stary Gołębin Eugeniusz Wachowiak wskazał, że jeśli ktoś ma podpisaną umowę 
na wywóz odpadów, to nie ma konieczności dodatkowego informowania ludności o wywozie 
śmieci segregowanych, ponieważ kartki z informacją na ten temat wszyscy dostają.    
 
 
Wobec wyczerpania tematyki Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof 
Sankiewicz zamknął VI sesję Rady Miejskiej w Czempiniu.      
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/Krzysztof Sankiewicz 
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